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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 2896/26.02.2025 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 26 februarie  2025 
 
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 33 consilieri județeni din totalul de 34 consilieri județeni în 
funcție. Lipsește domnul consilier județean Ionuț-Adrian Sîrbu.  

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii 
publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a 
fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 116/20.02.2025 și ordinea de zi a ședinței 
a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 
 In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 

1. Proiect de hotărâre  nr. 58/24.02.2025 pentru modificarea nr. 2 a Hotărârii 
Consiliului Județean Timiș nr. 234/08.11.2024 privind aprobarea componenței nominale a 
Comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean Timiș: 

2. Proiect de hotărâre nr. 59/24.02.2025 privind aprobarea atribuirii directe de 
către Județul Timiș, în calitate de beneficiar, către SERVICE CONS PREST SRL, a unor 
activități specifice de întreținere drumuri județene și pistă pentru cicloturism; 

3. Proiect de hotărâre nr. 60/24.02.2025 privind aprobarea dizolvării și lichidării 
societății RUWATIM  SMDP S.R.L.; 

4. Proiect de hotărâre nr. 61/24.02.2025 privind validarea Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Timiș; 
 
 Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
 Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat  completarea ordinii de zi  cu 1 vot ”pentru” din 
partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
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Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
          Nu a votat doamna consilier județean Danielescu Aura-Codruța. 
 
 Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
     Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 
 Procedură de vot pentru ordinea de zi cu modificările și completările aprobate, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi cu modificările și completările 
aprobate  cu 1 vot ”pentru” din partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32  voturi 
”pentru” din partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-
Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-
Dolu, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan 
Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-
Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, 
Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 
aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 03.02.2025 și al ședinței 
extraordinare din data de 20.02.2025. 

Procedură de vot pentru aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din data 
de 03.02.2025 și al ședinței extraordinare din data de 20.02.2025, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat cele două procese verbale  cu 1 vot ”pentru” din 
partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel,  Nica Alin-Adrian, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin,  Szatmari 
Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nemeth Zoltan. 
 
Domnul consilier județean Călin-Claudiu Badiu  
Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră, înainte de a trece la dezbaterea 

și aprobarea proiectelor înscrise pe ordinea de zi, aș dori să fac următoarea precizare: 
Ținând cont de faptul că eu sunt director general al Societății Metropolitane de 

Transport cu siguranță există posibilitatea de a fi în conflict cu ADI Transport al Consiliului 
Județean Timiș aș dori să se consemneze că nu particip la discuții și nici la votul celor două 
proiecte de transport. Mulțumesc. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Da, cu siguranță se va menționa că sunteți prezent dar nu participați la discuții și nu 

votați.  
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi – Depunerea jurământului de către domnul Petre 
Mihăieș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dau cuvântul secretarului general al județului pentru a prezenta Încheierea 

Tribunalului Timiș privind validarea mandatului de consilier județean. 
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Domnul Mihai - Ștefan Crista – Secretar general al județului Timiș 
Mulțumesc, domnule președinte. 
Vă informez că, Tribunalul Județului Timiș, luând în considerare cererea depusă la 

data de 15.01.2025 a constatat îndeplinite condițiile prevăzute de lege și prin Încheierea nr. 
59 din 29.01.2025 a admis cererea formulată de secretarul general al județului și, în 
consecință, validează mandatul de consilier județean al domnului Mihăieș Petre aflat la 
poziția nr. 26 pe lista supleanților pentru funcția de consilier județean la alegerile din data de 
09.06.2024.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Mulțumesc domnule secretar general.  
În continuare, invit pe domnul Mihăieș Petre să depună jurământul în fața consiliului 

județean.  
 
Domnul consilier județean Mihăieș Petre 
Subsemnatul Mihăieș Petre, depun în fața Consiliului Județean Timiș, în conformitate 

cu prevederile art. 117 alin. 1 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ cu modificările 
și completările ulterioare, următorul jurământ: 

”Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce stă în 
puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Timiș.” 

Așa să-mi ajute Dumnezeu! Amin! 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Vă felicit domnule consilier Mihăieș Petre și vă doresc mult succes în activitatea de 

consilier județean. 
Începând din acest moment, la ședință sunt prezenți 34 consilieri județeni din 35 

consilieri județeni în funcție. Domnul consilier județean Mihăieș Petre își poate exprima 
opțiunea de vot la proiectele înscrise pe ordinea de zi.  
 
 

Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 58/24.02.2025 pentru 
modificarea nr. 2 a Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 234/08.11.2024 privind 
aprobarea componenței nominale a Comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean 
Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Urmare renunțărilor la mandatele de consilieri județeni ale domnilor Negoescu Mihai-

Bogdan și Șendroiu Vlad-Ioan și respectiv depunerii jurământului de către domnul Mihăieș 
Petre este necesară modificarea componenței nominale a unor comisii de specialitate ale 
consiliului județean. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 

 Domnul consilier județean Petre Mihăieș va intra în locul domnului Vlad Șendroiu în 
Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX). 
 
 Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
 Da, aveți dreptate. Domnul consilier județean Petre Mihăieș va intra în locul domnului 
Vlad Șendroiu în Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport 
(EDUX). 
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 Și dacă îmi permiteți, înainte de a trece la vot, vă rog să-mi permiteți să-i urez și eu 
bun venit domnului consilier județean Petre Mihăieș înapoi în plenul consiliului județean după 
o scurtă perioadă. După cum știți, domnia sa este unul din cei mai activi consilieri județeni 
din mandatul anterior. Sunt convins că așa va fi și în acest mandat. Sper doar să aveți tăria 
și puterea de a-i răspunde la toate provocările.  
 
 Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
 Îmi permiteți, domnule președinte să iau cuvântul? Domnul Zoltan mi-a pomenit 
numele și eu sunt obișnuit ca atunci când mi se pomenește numele să iau cuvântul și să 
spun eu ceva.  
 Mă bucur tare mult să revăd o parte din foștii colegi din Consiliul Județean Timiș și de 
asemenea pe noii colegi veniți. În același timp, revin într-un colectiv cu aparatul tehnic, cu 
oameni de toată isprava cu care am colaborat în mandatul trecut și sunt absolut convins că 
în noul mandat, noi cel mai important for deliberativ al județului vom face tot ce trebuie pentru 
ca oamenii din județul Timiș să trăiască mai bine.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru”.  

 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Domnule președinte, înainte de a trece la următorul punct de pe ordinea de zi, aș dori 

ca și noi, grupul PNL din cadrul Consiliului Județean Timiș să-i urăm bun venit în mijlocul 
nostru și în plenul consiliului județean. Sunt convins că vom colabora foarte bine și vom găsi 
soluții pentru tot ce înseamnă identificarea de proiecte noi pentru binele locuitorilor județului 
Timiș. Mulțumesc! 

 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi  
Și eu doresc să-l felicit pe domnul Petre Mihăieș și să spun că, și noi abia am așteptat 

să revină în mijlocul nostru. Sunt convinsă că vom avea o activitate  foarte prodigioasă a 
domnului consilier și, dumneavoastră domnule președinte, vă doresc multă răbdare.  

 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Și grupul consilierilor județeni din cadrul AUR îl felicită pe domnul consilier județean 

Petre Mihăieș și îi dorește să fie un adevărat patriot în continuare.  
 

Doamna consilier județean Luminița Țundrea 
Și noi, grupul consilierilor PSD dorim să-l felicităm pe domnul consilier județean Petre 

Mihăieș. Ne bucurăm că ați revenit în plenul consiliul județean. Acceptăm provocarea 
dumneavoastră și sperăm că scopul acestor provocări va fi pentru binele nostru, al tuturor, și 
al locuitorilor județului Timiș.  

 
 

Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 30/04.02.2025 privind 
stabilirea costului mediu lunar și a cuantumului contribuției lunare de întreținere, pe 
grade de dependență, a persoanelor vârstnice  din cadrul Căminului pentru Persoane 
Vârstnice Jimbolia. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Având în vedere art. 25 alin (1) din Legea nr. 17/2000 privind asistența socială a 

persoanelor vârstnice, republicată, costul mediu lunar de întreținere se stabilește anual de 
către consiliul județean, înainte de aprobarea bugetului propriu. 
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Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN); 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 
patrimoniului ( ECOF). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Iacob Adrian-Vasile. 
 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 31/05.02.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 344/24.11.2022 privind solicitarea 
de trecere a unor bunuri imobile din domeniul public al comunei Ohaba Lungă în 
domeniul public al Județului Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Modernizarea DJ 609 Ohaba Română – Limită Jud. Arad presupune un necesar de 

terenuri printre care și unele imobile proprietate publică a comunei Ohaba Lungă. Pentru 
continuarea obiectivului de investiție publică “Modernizare DJ 609 Ohaba Română – Limită 
Jud. Arad” a fost nevoie ca unele imobilele aflate în domeniul public al comunei Ohaba 
Lungă să treacă în domeniul public al Județului Timiș.  

Urmare a efectuării lucrărilor individuale de intabulare a imobilelor afectate de 
coridorul de expropriere, de către prestatorul de servicii autorizat ANCPI ing. Bogdan 
Nicolae, s-a constatat că unele imobile nu se află în domeniul public al Comunei Ohaba 
Lungă, ci în domeniul privat, ele fiind detaliate în Anexa la Hotărârea Consiliului Județean 
Timiș nr. 344/24.11.2022 privind solicitarea de trecere a unor bunuri imobile din domeniul 
public al comunei Ohaba Lungă în domeniul public al Județului Timiș. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu  

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș 
Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica 
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Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Blaga Lucian, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 32/05.02.2025 privind 

arondarea comunei Ghiroda, județul Timiș de la Direcția de Evidență a Persoanelor 
Timișoara la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor Ghiroda 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând cont de Hotărârea Consiliului Local Ghiroda nr. 294 din 10.10.2024, privind 

înființarea Serviciului Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al comunei Ghiroda, 
județul Timiș, precum și de Avizul nr. 2993856 din 19.09.2024 al Direcției Generale pentru 
Evidența Persoanelor, din cadrul Ministerului Afacerilor Interne, dar și de adresa nr. 5296/S2 
din 24.05.2024 a Instituției Prefectului județului Timiș, Ministerul Afacerilor Interne. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Timiș Laurențiu-Grigore, Hiticaș Marius. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 33/05.02.2025 privind  

arondarea comunei Tomnatic, județul Timiș de la Serviciul Public Comunitar Local de 
Evidență a Persoanelor Sânnicolau Mare la Serviciul Public Comunitar Local de 
Evidență a Persoanelor Tomnatic 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând cont de Hotărârea Consiliului Local Tomnatic nr. 45 din 31.08.2023, privind 

înființarea Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor al comunei 
Tomnatic, județul Timiș, precum și de Avizul nr. 3497475 din 14.06.2023 al Direcției 
Generale pentru Evidența Persoanelor, din cadrul Ministerului Afacerilor Interne, dar și de 
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adresa nr. 2048/S2 din 23.02.2023 a Instituției Prefectului județului Timiș, Ministerul 
Afacerilor Interne. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Hiticaș Marius. 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 36/10.02.2025 privind 

aprobarea proiectului Rețeaua APP – Suport pentru o viață independentă în 
comunitate pentru persoanele cu dizabilități și a Acordului de parteneriat dintre 
Autoritatea Națională pentru Protecția Drepturilor Persoanelor cu Dizabilități (Lider) și 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș (Partener 21), 
proiect finanțat prin Programul Incluziune și Demnitate Socială (PoIDS) 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând seama de intenția Autorității Naționale pentru Protecția Drepturilor Persoanelor 

cu Dizabilități (ANPDPD) de depunere spre finanțare a proiectului Rețeaua APP – Suport 
pentru o viață independentă în comunitate pentru persoanele cu dizabilități în parteneriat cu 
Ministerul Muncii, Familiei, Tineretului și Solidarității Sociale (Partener 1) și Direcțiile 
Generale de Asistență Socială şi Protecția Copilului din 23 de județe selectate: Vaslui, 
Bacău, Sibiu, Neamț, Suceava, Iași, Botoșani, Ialomița, Călărași, Teleorman, Maramureș, 
Dolj, Olt, Vrancea, Vâlcea, Buzău, Constanța, Argeș, Giurgiu, Timiș, Mureș, Sector 2, Sector 
4. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari 
Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Blaga Lucian. 
 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 37/11.02.2025 privind 

aprobarea închirierii prin licitație publică a unor spații aflate în domeniul public al 
Județului Timiș și în administrarea  Spitalului Clinic Județean de Urgență „Pius 
Brânzeu” Timișoara. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Prin adresa SCJUPB Timișoara nr.3895/23.01.2025, înregistrată la Consiliul Județean 

Timiș cu numărul 2079/27.01.2025, Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă “Pius Brînzeu” 
Timișoara solicită să aprobăm închirierea prin licitație publică, pe o perioadă de 5 ani, a unor 
spații din cadrul imobilelor proprietate publică a Județului Timiș, date în administrarea 
Spitalului Clinic Județean de Urgență “Pius Brânzeu” Timișoara, pentru a se putea amplasa 
aparate de cafea, aparate de distribuit alimente și sucuri precum și construcții mobile 
temporare pentru comercializarea produselor alimentare și de tip fast-food, spațiu copiat 
acte, spațiu comerț cu aparatură medicală, spații descrise în Anexa la proiectul de hotărâre. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat doamna Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 38/11.02.2025 privind 

aprobarea alipirii și dezlipirii unor imobile situate în localitatea Timișoara, B-dul C.D. 
Loga, nr. 48, aflate în domeniul public al Județului Timiș 
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ţinând cont de situaţia de fapt:  
Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 261/27.11.2024 prin care s-a aprobat 

modificarea Contractului de concesiune nr. 2314/15.03.2004 încheiat între Consiliul Județean 
Timiș și S.C. ”Inter Center Service” S.A. și demararea lucrărilor topo-cadastrale în vederea 
stabilirii unui suprafețe necesare pentru construirea unui centru multifuncțional în care să 
poată fi organizate evenimente culturale și artistice de o mai mare anvergură; 

în prezent există trei Cărți Funciare, respectiv C.F. nr. 404180 Timișoara (teren cu 
clădire S+P+1E Hotel Internațional, S=3709mp), C.F. nr. 404234 Timișoara (teren cu Clădire 
parter pentru popicărie și terasă, S=721mp) și C.F. nr. 404274 Timișoara (teren S=6400mp);  

s-a achiziționat documentația tehnică efectuată de către SC PROMETER M&G SRL 
de alipire a celor trei imobile identificate în următoarele Cărți Funciare: C.F. nr. 404180, C.F. 
nr. 404234, C.F. nr. 404274, situate în localitatea Timișoara, Str B-dul C.D. Loga, Nr.48, 
Județul Timiș, precum și de dezlipire ulterioară în două loturi.  

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră, aș vrea să le spun colegilor mei 

puțin din ce s-a întâmplat acolo.  
În mandatele trecute, Consiliul Județean Timiș din 2005 s-a asociat cu o firmă care se 

numește Inter Center și la care noi am intrat acționari cu clădirea, iar Inter Center cu niște 
bani.  

Între timp societatea este acționar majoritar, iar noi consiliul județean suntem 
minoritari și, în momentul de față, ca să putem construi în spate pe pământul nostru,  care 
este în domeniul public al consiliului județean, facem o dezmembrare să realizăm acea 
investiție pe care dumneavoastră ați propus-o. Este foarte bine și noi suntem de acord dar, 
rugămintea mea este, ca în ședința viitoare, să ne faceți o informare despre ce se întâmplă 
cu Societatea Inter Center.  

Inter Center este o societate comercială la care noi suntem acționari, exact așa cum 
am fost la DRUMCO și probabil, cât de curând, vom intra și cu aceea în insolvență sau 
faliment și vom pierde acea clădire istorică, fosta veche casă a lui Ceaușescu care putea să 
fie un hotel, o cantină sau orice altceva pentru noi.  

Propunerea grupului AUR este ca pe viitor să găsim soluții să ajungem ori la o 
divizare a societății, ori dacă nu, cel mai corect ar fi aducerea la forma inițială a societății, 
astfel încât, noi să ne luăm înapoi clădirea, terenul este domeniul public, mulțumim lui 
Dumnezeu pentru că dacă era domeniu privat era pierdut de mult, și să încercăm să facem 
ceva bun acolo.  

Adică, ar trebui să nu pățim ca și cu STRABAG –ul la societatea la care am fost 
acționari, unde noi am intrat cu 1 ha. și ceva de teren, ei au venit cu niște mașini și 
basculante, iar după 1 an am pierdut 1 ha și 100 metri pătrați pe strada Ștefan cel Mare sau 
cum se numește acea stradă,  iar în final am vândut valoarea acțiunilor dar nu la valoarea 
nominală cum era contractul inițial și sub preț, fiind amenințați că dacă nu facem asta intră în 
faliment.  

Deci, pentru noi este un mare atu că dumneavoastră sunteți la  primul mandat, nu 
aveți nimic din urmă și puteți să faceți ordine, puteți să stabiliți niște reguli bine definite.  
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Suntem de acord să dezlipim dar avem rugămintea ca la următoarea ședință să ne 
faceți o informare despre ce se întâmplă cu societățile vechi, cum ar fi DRUMCO, Inter 
Center etc.  Vă mulțumesc frumos.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Nu știu dacă este momentul să discutăm acum despre aceste lucruri pentru că am 

vrut să le luăm pas cu pas și etapă cu etapă. Ce pot să vă spune este că, din punctul nostru 
de vedere, acel contract este  unul păgubos pentru consiliul județean și pentru Județul Timiș. 
Este o clădire extrem de importantă într-o zonă centrală din Timișoara și într-o astfel de 
clădire,  dar și pe terenul care a fost pus la dispoziție,  nu s-a făcut nimic de 20 de ani… și, 
spun asta, pentru că dumneavoastră ați menționat anul 2005 când s-a făcut acea 
concesiune.  

Practic, prin acest proiect de hotărâre, limităm, respectiv redimensionăm  suprafața 
concesionată către Inter Center. Suntem în punctul în care din întreaga suprafața dată în 
2005 rămâne strict  partea de sub clădire și accesul, urmând ca în perioada următoare să ne 
concentrăm pe ceea ce trebuie făcut pentru recuperarea clădirii în patrimoniul consiliului 
județean întrucât este extrem de important ca proprietățile Statului Român, fie că sunt  
reprezentate de consiliul județean sau de alte entități să fie exploatate, utilizate în folosul 
public,  să intre în posesia consiliului județean așa cum ar fi trebuit să fie încă de la început și 
nu în posesia unor oameni de afaceri care nu au făcut nici măcar investițiile la care s-au 
angajat când au făcut contractul de concesiune.  

Suntem extrem de concentrați să recuperăm acea clădire însă, dați-ne libertatea să 
nu venim atât de repede cu informarea și să vedem care sunt cele mai bune căi juridice 
pentru putea nu doar să recuperăm ci să recuperăm eficient, astfel încât,  să nu pierdem 
eventuale procese.  

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Timiș Laurențiu-Grigore, Mihăieș Petre. 
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 39/11.02.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 193/31.08.2021 privind aprobarea 
constituirii comisiei mixte de analiză a ofertelor de vânzare a unor imobile de pe raza 
județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În vederea continuării lucrărilor comisiei mixte propunem numirea altor trei consilieri 

județeni validați în mandatul 2024-2028 care să aibă calitatea de membru în comisie, precum 
și desemnarea unuia dintre cei doi vicepreședinți care să aibă calitatea de președinte al 
comisiei. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu. 
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Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, înțeleg că fiecare grup politic trebuie să facă o 

propunere.  
În urma propunerilor făcute au fost desemnați pentru a face parte din acea comisie 

mixtă de analiză a ofertelor de vânzare a unor imobile de pe raza județului Timiș: 
 următorii consilieri județeni: 
- Din partea PSD – domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu; 
- Din partea PNL – domnul consilier județean Laurențiu-Grigore Timiș  
- Din partea USR – domnul consilier județean Petre Mihăieș 
- Din partea AUR – domnul consilier județean Cornel-Dolu Ciobanu 
- Din partea Forța Dreptei – doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi. 
 
Bun, acestea au fost propunerile dar din câte am înțeles există și un amendament la 

acest proiect de hotărâre.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, există un amendament pe care l-am depus azi de dimineață în format scris și se 

află pe tabletele dumneavoastră. Sunt doar niște modificări privind corelarea cu fluxul 
documentelor în cadru consiliului județean, respectiv modificarea anexei nr. 1 privind 
regulamentul.  

Dacă există întrebări din partea dumneavoastră cu privire la amendamentul supus 
dezbaterilor? 

 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Ați putea să ne prezentați eventualele  modificări la regulament întrucât fiind depus azi 

de dimineață nu am apucat să-l studiem.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, desigur. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Până găsesc colegii amendamentul și vi-l prezintă, vă spun eu despre ce este vorba, 

și anume, aș vrea să știți că  nu avem actualizată comisia de negociere în eventualitatea în 
care ne dorim să achiziționăm anumite imobile. Vă spun că plătim sute de mii de euro pe an, 
chiar un milion de euro dacă includem și muzeele, pentru spații închiriate în acest moment.  

Da, ne ducem la aproximativ 1 milion de euro pe an,vorbim de 800-900 mii de euro în 
fiecare an  pentru chirii în diferite spații în condițiile în care am putea să achiziționăm 1-2-3 
imobile și scăpăm de aceste chirii. Fiecare entitate din subordinea consiliului județean 
plătește chirie în diferite spații din oraș. Ne dorim să găsim soluții prin care economisim niște 
bani, cumpărăm niște imobile, le relocăm acolo și nu mai plătim chirii.  
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Pe de altă parte, există proprietăți scoase la licitație fie de creditori, fie de bancă, fie 
de lichidatori. Sunt tot felul de situații în care putem să intervenim și să cumpărăm. Din acest 
motiv trebuie să actualizăm această comisie.  

Nu vă ascund faptul, și profit de ocazie, să vă spun că este scoasă la licitație, fosta 
bază sportivă AEM de pe bulevardul Liviu Rebreanu. 1,2 ha în vecinătatea Stadionului Dan 
Păltinișanu, cu bazin, cu locuri de cazare ș.a.m.d. Prețul, zic eu, este unul scăzut raportat la 
suprafață. Poate că o comisie din partea consiliului județean intră într-o astfel de licitație să 
încercăm să achiziționăm acea bază care poate fi una extraordinară pentru echipa de fotbal 
fiind în vecinătatea stadionului. Vorbim de 1,2 ha, bazin de înot, locuri de cazare și spații 
pentru a construi alte facilități. Deci, am putea să o cumpărăm să nu mai plătim chirii peste 
chirii și cazări peste cazări ori de câte ori avem o astfel de situație.  

Fiecare grup politic are un reprezentant în acea comisie, evaluăm ofertele și în funcție 
de oportunitate luăm decizia dacă cumpărăm sau nu.  
 Rog pe domnul vicepreședinte să dea citire amendamentului. Ați găsit 
amendamentul? 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Am găsit care sunt modificările din procedura privind activitatea și atribuțiile comisiei 

mixte de analiză.  
Modificările sunt următoarele: 
- La art. 1 – cu privire la câteva referiri din legislație; 
- La cap. 3 – privind procedura de analiză a cererilor - că demararea lucrărilor se 

face la solicitarea președintelui Consiliului Județean Timiș pentru că documentele 
vin pe fluxul din documentele din cadrul consiliului județean privind analizarea unor 
oferte de vânzare a imobilelor; 

- La art. 11 – comisia face propunerea de aprobare/respingere a ofertelor de 
vânzare cu votul a minim 6 membri, adică majoritatea simplă.  

- Art. 14 – raportul comisiei mixte și raportul de evaluare imobiliară va fi înaintat 
plenul consiliului județean în vederea stabilirii oportunității achiziției și aprobării 
inițierii procedurii de achiziție a imobilului, de negociere a prețului de cumpărare; 

- Art. 15 – în cazul imobilelor scoase la licitație publică, conform procedurii 
prevăzută de Legea 85/2014 privind procedurile de prevenire a insolvenței și de 
insolvență cu modificările și completările ulterioare, comisia va solicita 
administratorului judiciar documentele menționate la art. 9. Este o prevedere care 
nu era cuprinsă în procedura anterioară; 

- Art. 20 – în cazul imobilelor scoase la licitație publică, conform procedurii 
prevăzută de Legea 85/2014 privind procedurile de prevenire a insolvenței și de 
insolvență cu modificările și completările ulterioare, comisia va negocia prețul de 
achiziție a imobilului cu dotările aferente conform Regulamentului de valorificare a 
bunurilor întocmit cu respectarea prevederilor legale.  

 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Ați spus: ”cu votul a 6 membri ai comisiei” apoi ați spus majoritate simplă. Dacă aveți 

în regulament majoritate de 6 minim înseamnă că este majoritate absolută și nu este 
majoritate simplă.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Sunt 6 membri în comisie și încă 3. Deci, sunt 9 membri în total.  
 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Da, sunt 9 membri în total. Exprimarea dumneavoastră a fost că este necesar 6 voturi 

și că este majoritate simplă. Dacă este nevoie de 6 voturi atunci este majoritate absolută. 
Asta ca să știți și să corelați în regulament.   
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Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, este corect.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Da, în text scrie corect.  
Practic este o actualizare a regulamentului cu legislația în domeniu care s-a modificat 

și crearea unei posibilități  de a merge la licitație. Până acum, pe regulamentul vechi, nu 
puteam să ne înscriem la licitație, de exemplu, de AEM.  Dacă vorbim de AEM nu ne puteam 
duce la acea licitație.  

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă supun la vot amendamentul. 
Procedură de vot pentru amendament, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander (verbal), Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, 
Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari 
Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța.  
 
Dacă mai sunt alte intervenții cu privire la proiectul de hotărâre? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu: 
-  33 voturi ”pentru” 
-    2 nu au votat.  
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 40/12.02.2025 privind 

stabilirea componenței Consiliilor de Administrație/Consiliilor Administrative ale 
instituțiilor publice de cultură de interes județean 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În scopul creării unui cadru organizatoric și funcțional optim, pentru realizarea 

obiectivelor și programelor strategice ale acestor unități de cultură județene, în 
Regulamentele de organizare și funcționare ale acestora a fost prevăzută componența 
consiliilor de administrație/consiliilor administrative, din acestea făcând parte atât consilieri 
județeni, cât și membrii ai aparatului de specialitate al Consiliului Județean Timiș. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către  
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități ștințifice,tineret şi sport (EDUX) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
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Dacă sunt discuții? Dacă nu, dau cuvântul domnului vicepreședinte Alexandru-Adrian 
Iovescu.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Conform înțelegerilor avute zilele trecute cu grupurile politice propunerile sunt 

următoarele: 
- Pentru Muzeul Național de Artă – domnul Lucian Blaga 
- Pentru Muzeul Național al Banatului  - domnul Radu-Daniel Țoancă 
- Pentru Muzeul Satului Bănățean – domnul Cornel-Dolu Ciobanu 
- Pentru Teatrul Merlin – domnul Mihai-Eugen Vâlceanu  
- Pentru Centrul de Cultură și Artă al Județului Timiș – doamna Gabriela Popovici 
- Pentru Biblioteca Județeană – domnul Petre Mihăieș 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, ținând cont de faptul că este vorba de 

persoane, vă rog să porniți o procedură de vot secret. De asemenea, domnul secretar 
general spune că cei nominalizați nu ar trebui să-și exercite votul.    

Procedură de vot secret  pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre: 
- 27 voturi ”pentru” 
- 7 nu au votat. 
 
 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  nr. 21/21.01.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 294/19.12.2023 privind aprobarea 
Studiului de oportunitate în vederea alegerii modalității de gestiune și întocmirii 
documentației de atribuire a serviciilor de transport public județean de persoane prin 
curse regulate în județul Timiș. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Este necesară modificarea raportului privitor la împărțirea costurilor între utilizator și 

beneficiar, cu menținerea serviciului compensat, asigurându-se un cost social suportabil 
pentru utilizator (diminuat în raport cu cel aferent unui serviciu în regim comercial / 
necompensat), fără a se modifica costul de transport aprobat - lei/km (aferent serviciilor 
prestate de operatorul de transport). 

Prin urmare, este necesară modificarea valorilor aprobate prin Hotărârea Consiliului 
Județean Timiș nr. 294/19.12.2023 pentru titlurile de călătorie (bilete și abonamente), după 
cum urmează: 

a) Bilet:   8,50 lei (aprobat anterior: 4 lei), 
b) Abonament: 220 lei (aprobat anterior: 130 lei / lună). 
Valoarea abonamentului a fost estimată ca reprezentând cca. 60% din costul 

călătoriilor dus-întors calculat pentru 22 de zile, la valoarea biletului. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
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 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 
de afaceri (COREX) 

 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. La acest proiect, 

domnul consilier județean Badiu Călin-Claudiu nu votează.   
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat cu 28 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, 
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu 
Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr 
Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  
Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița și o abținere din partea domnului Vâlceanu 
Mihai-Eugen. 

Nu au votat: domnul președinte Alfred-Robert Simonis, Badiu Călin-Claudiu, Blaga 
Lucian, Danielescu Aura-Codruța, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Hiticaș Marius.  

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 41/12.02.2025 privind 

aprobarea modificării și completării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 
206/28.10.2016 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile aflate în 
domeniul public al Județului Timiș, către unele instituții publice de interes județean 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Prin adresa nr. 10939/28.01.2025, înregistrată la Consiliul Județean Timiș cu nr. 

2657/30.01.2025, prin care Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Timiș ne-a solicitat efectuarea demersurilor necesare în vederea retragerii dreptului de 
administrare a imobilului înscris în Cartea funciară nr. 401962, având în vedere că nu a fost 
alocată suma necesară pentru amenajarea construcției cu nr. cad. 401962-C1 și 
transformarea acesteia în casă de tip familial. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 30 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu 
Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-
Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  
Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu au votat: Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Danielescu Aura-Codruța, Hațegan 
Cristian-Sorin. 
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Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 42/12.02.2025 privind 
aprobarea solicitării de trecere a unui imobil din domeniul public al Statului Român și 
administrarea Direcției de Sănătate Publică Timiș, în domeniul public al Județului 
Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Prin adresele nr. 865/14.01.2022, nr. 3150/10.02.2022, și nr. 3489/07.02.2023, 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș ne-a solicitat sprijinul în 
vederea preluării imobilului înscris în Cartea funciară nr. 449472, deoarece sunt în 
imposibilitatea de a angaja și deconta cheltuieli de funcționare și de întreținere absolut 
necesare (lucrări majore de intervenție la acoperiș, rețele electrice și termice, tâmplărie, etc).  

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ); 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Bogdan Ciprian,  Danielescu Aura-Codruța.  
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 43/13.02.2025 privind 

solicitarea de trecere a unei străzi, din domeniul public al Comunei Moșnița Nouă, în 
domeniul public al Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Având în vedere interesul Județului Timiș prin Consiliul Județean Timiș privind 

îmbunătățirea legăturii rutiere directe dintre Municipiul Timișoara și UAT-urile din Județul 
Timiș, precum și ținând cont de impactul mobilității urbane asupra creșterii economice,  

Pentru a avea o conexiune a drumurilor județene Dj595G-Dj592- DJ 595D și DJ 595F, 
respectiv a Comunelor Moșnița Nouă și Bucovăț cu Centura Timișoarei (VOTS),  Direcția de 
Drumuri și Transport din cadrul Consiliului Județean Timiș a solicitat Comunei Moșnița Nouă 
să comunice disponibilitatea trecerii unui drum de interes local (stradă) din Comuna Moșnița 
Nouă către Județul Timiș în vederea clasificării ca drum județean.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ). 
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Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  32 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat: domnul  președinte Alfred-Robert Simonis,  Danielescu Aura-Codruța, 
Ciobanu Cornel-Dolu.  

 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 44/13.02.2025 privind 

solicitarea de trecere a unor drumuri de interes local, din domeniul public al Comunei 
Moșnița Nouă, în domeniul public al Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Având în vedere interesul Județului Timiș prin Consiliul Județean Timiș privind 

îmbunătățirea legăturii rutiere directe dintre Municipiul Timișoara și UAT-urile din Județul 
Timiș, precum și ținând cont de impactul mobilității urbane asupra creșterii economice,  

Pentru a avea o conexiune a drumurilor județene Dj595G-Dj592- DJ 595D și DJ 595F, 
respectiv a Comunelor Moșnița Nouă și Bucovăț cu Centura Timișoarei (VOTS),  Direcția de 
Drumuri și Transport din cadrul Consiliului Județean Timiș a solicitat Comunei Moșnița Nouă 
să comunice disponibilitatea trecerii unui drum de interes local (stradă  – strada Acvilei , str 
Domașnea  str. Lucia) din domeniul public al Comunei Moșnița Nouă, în domeniul public al 
Județului Timiș în vederea clasificării ca drum județean.  .   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ):. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, 
Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, 
Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș 
Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: domnul  președinte Alfred-Robert Simonis,  Danielescu Aura-Codruța, 
Popescu Marin, Nica Alin-Adrian. 
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Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 45/13.02.2025 privind 
aprobarea dării în administrare a unui bun imobil, din domeniul privat al Județului 
Timiș, către Spitalul Clinic Județean de Urgență ”Pius Brînzeu” Timișoara 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Având în vedere intenția de diminuare a deficitului de spații medicale, prin adresa 

SCJUPB Timișoara nr. 3967/23.01.2025, înregistrată la Consiliul Județean Timiș, cu numărul 
2036/27.01.2025, Spitalul Clinic Județean de Urgență “Pius Brânzeu” solicită să dăm în 
administrarea spitalului spațiul Cabinet nr. 6, situat în imobilul de pe str. Iancu Văcărescu nr. 
23.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Blaga Lucian. 
 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 46/13.02.2025 privind 

aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale societății SERVICE CONS PREST 
S.R.L 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Prin adresa  nr. 2986/06.02.2025, înregistrată la Registratura Consiliului Județean 

Timiș cu nr. 3641/06.02.2025, administratorul societății Service Cons Prest S.R.L. a solicitat 
modificarea și completarea Organigramei și Statului de funcții ale societății, cu păstrarea 
numărului de posturi existent, prin înființarea unui post de director executiv și desființarea 
unui post de șofer. 

Conform celor prezentate în cadrul Notei de fundamentare, anexată la adresa 
antemenționată, administratorul societății a motivat necesitatea înființării postului de director 
executiv de: 

necesitatea extinderii și diversificării activității societății în anii 2025-2026 în vederea 
îndeplinirii obiectivelor pe termen mediu și lung ale societății și pentru atingerea țintelor 
stabilite prin indicatorii cheie de performanță economici și operaționali, așa cum au fost 
aprobate prin Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 368/22.12.2022; 

creșterea atribuțiilor administratorului unic al societății cu privire la dezvoltarea și 
implementarea unor mecanisme noi guvernanța corporativă a societății (întocmire de situații 
și raportări multiple către diverse instituții, asigurarea unei transparențe accentuate față de 
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public a societății etc.), cerințe intervenite urmare a modificărilor și completărilor aduse 
legislației care reglementează guvernanța corporativă a întreprinderilor publice. 

Conform organigramei propuse spre aprobare structura organizatorică a societății este 
următoarea: 

Administrator;  
Director executiv; 
Asistent manager (1 post); 
Compartimentul de Întreținere Spații Verzi și Deszăpezire cu  5 posturi de execuție (un 

șef de echipă, 3 posturi de îngrijitor spații verzi și deszăpezire și 1 post de șofer); 
Serviciu de Curățenie Clădiri cu 32 de posturi, din care: 1 post de conducere și 31 de 

posturi de execuție (îngrijitor clădiri); 
Compartiment Achiziții, Juridic și Administrativ cu 3 posturi de execuție, din care: un 

post de specialist în achiziții, un post consilier juridic și un post funcționar 
documentare/secretariat; 

Atribuțiile de conducere delegate directorului executiv al societății de către 
administrator vor fi menționate în contractul de mandat care urmează a fi încheiat, cele mai 
importante fiind cele referitoare la derularea contractelor de prestări servicii încheiate de 
societate cu terți.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL) 
 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX) 
 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT ) 
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Domnule președinte, îmi permiteți să fac o scurtă introducere? Apoi revin la proiectul 

de hotărâre. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Vă rog, aveți cuvântul! 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Domnule președinte, în momentul în care ați depus jurământul, fiind foarte multă 

lume, am ținut să spunem și noi câteva cuvinte dar nu am reușit. Din acest motiv, aș dori, cu 
această ocazie să fac o scurtă introducere.  

Deși ați avut o luptă foarte grea la nivel de județ, vă felicit pentru faptul că ați devenit 
președintele consiliului județean și să știți că nu este un compliment ci un adevăr. În plus, 
pentru județul Timiș dumneavoastră sunteți  o mare achiziție. Tot ceea ce nu au reușit mulți 
președinți înaintea dumneavoastră sunt convins că veți reuși dumneavoastră din mai multe 
motive: tinerețe, experiență, relații ș.a.m.d.  

Noi, cei de la AUR suntem lângă dumneavoastră încă de la început și vom fi în 
continuare atâta timp cât tot ceea ce faceți va fi înspre binele cetățenilor, inclusiv ce ați spus 
cu privire la AEM. Vă felicit, este o idee bună. Valoarea de la 2.400.000 euro se va vinde la 
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1.600.000 de către Eximbank. Aveți informații, vă felicit. Este un lucru foarte bun și benefic 
pentru Consiliul Județean Timiș.  

Revenind la situația de acum, cu această societate, căreia dumneavoastră vreți să-i 
dați viață, să faceți din ea ceva ce a făcut Primăria Timișoara cu Societatea Drumuri 
Municipale, este firesc și corect să avem oamenii noștri, să avem paznicii noștri, să nu avem 
tot felul de servicii care se pot interpreta în fel și chip. Vom fi de acord cu acest proiect.  

Vreau doar, dacă se poate, să fiți puțin mai transparent cu noi, să ne dați acces la 
informații de acum în acolo, în sensul în care, în fiecare an, să faceți un audit la toate 
societățile și la toate ADI-urile la care noi contribuim cu cotizații și aceste audituri să ne fie 
prezentate în comisii, să avem acces la aceste informații și să putem veni cu lucruri care 
îmbunătățesc activitatea consiliului județean. Aceasta este singura noastră rugăminte la 
acest proiect.  

Eu l-am analizat puțin mai atent pentru că aveam niște nedumeriri. Nu comentez 
nimic. S-a dat afară un șofer, s-a mai angajat un director, e ok, nu e nici o problemă. 
Organigrama este bună și mergem mai departe. Dar vreau un audit la sfârșit de an și aș vrea 
ca, în calitate de consilier județean, să am acces la niște informații: eficiență, bani, salarii, 
oameni ș.a.m.d.  

Așa cum ați spus și dumneavoastră este vorba de banii comunității, de banii statului, 
de banii noștri și trebuie să-i gestionăm corect.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Domnule Mihoc, vă mulțumesc pentru cuvintele frumoase. Acum sper că nu m-am 

născut talent și să mor speranță. Aș fi preferat ca la final de mandat să facem o analiză pe 
ceea ce am reușit să aducem în actuala structură sau configurație în județul Timiș. Vă asigur 
că încercăm să facem totul în folosul locuitorilor județului Timiș. Nu știm cât ne iese dar 
vedem la final.  

Să știți că nu mă număr printre cei care consideră că trebuie să internalizăm serviciile 
de tipul celor pe care le-ați spus dumneavoastră. Însă, acea societate, dincolo de faptul că 
prin acest proiect de hotărâre scădem tarifele la care operează în raport cu consiliul 
județean, cu 10% deocamdată, nu am disponibilizat nici un șofer pentru că postul era liber și 
se înființează unul care nu va fi pentru moment ocupat, îi dăm o formă acestei structuri care, 
dacă va ajunge acolo unde ne dorim noi să ajungă, dar se va face o analiză cu experții și cu 
dumneavoastră.  

Dacă o societate de nivelul SDM-ului este oportună la Timișoara sau dacă se intră pe 
partea de intervenții ce poate fi gestionată de consiliul județean, aceasta este o analiză pe 
care trebuie să o facem.  

Ce știu este faptul că în acest moment cheltuim zeci de milioane de lei pentru reparații 
și deszăpeziri când nu avem zăpadă și avem o societatea a noastră care putea să opereze 
parte din aceste servicii în măsura în care am putea să o facem economic.  

Nu mai spun că această societate probabil va fi și parte a structurii care va constitui 
noua structura asociativă din care va face parte consiliul județean, Politehnica Timișoara și 
legea ne obligă să fie și o societate comercială chiar și cu capital de stat. 

Deci, încercăm să fim prevăzători, ca să nu spun vizionari, și să fim cu un pas înainte 
de fiecare dată față de nevoile pe care le avem. Deocamdată, nu pleacă nimeni și nu se 
angajează  nimeni. Creăm o structură de conducere, astfel încât, în măsura în care vom 
dezvolta societatea și suntem într-o primă analiză să vedem dacă va trebui să facem noi 
reparații pe drumuri și e mai eficient din punct de vedere economic așa, dacă va trebui să 
facem noi deszăpezirile și, deși, anul acesta nu a fost zăpadă mai deloc, slavă domnului, 
totuși am cheltuit câteva milioane cu o firmă care a câștigat licitația.  

Noi încercăm să eficientizăm economic. E adevărat că atunci când faci eficiență sau 
eficientizare mai găsim și alte costuri pe alte părți dar recuperezi mulți bani pe zona de risipă.  
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Prin urmare, suntem în faza în care  nu avem ce să vă informăm pentru că suntem în 
plină analiză cu privire la ceea ce trebuie să facem. Când vom avea o idee, nu o decizie, o 
punem la dispoziția dumneavoastră și luăm o decizie împreună.  

 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
O ultimă completare. Să știți că noi, consilierii județeni, nu avem nevoie de locuri de 

parcare în fața consiliului județean și nici la centrul militar, dar o singură rugăminte am la 
dumneavoastră – transparență. Dați-ne dreptul legal să avem informații. Vrem informații 
legate de consiliul județean. Atât și nimic altceva. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Nu mi-am putut imagina că există o problemă cu transparența în consiliul județean. Pe 

de o parte, ușa mea este deschisă în permanență și chiar o parte dintre dumneavoastră ați 
venit de mai multe ori în ultimul timp. Ați găsit ușa deschisă și pentru orice chestiune care 
poate fi lămurită suntem deschiși să o facem. 

Ce-i drept, și aici așa se întâmplă în viață. Când eram consilier local îl criticam pe 
primarul municipiului Timișoara de la acea dată că nu ne pune la dispoziție proiectele cu 
multe zile înainte. Consilierii noștri locali de la Timișoara mai critică pe primarul Fritz că nu le 
pune la dispoziție proiectele cu multe zile înainte.  

Deci, când ești de cealaltă parte a baricadei, apare o licitație, de exemplu, și constați 
că în regulamentul tău nu ai prevedere prin care te poți prezenta la o licitație, nici nu ai timp 
să mai treacă o lună ca să îți modifici regulamentul  până la viitorul plen atunci ai de ales într-
o două variante: ori nu mergi la licitație, deși poate fi o afacere pentru județul Timiș sau faci 
de îndată, îți ceri scuze consilierilor județeni că nu ai avut  timp să-i consulți cu mult timp 
înainte pentru că nu ai știut de problemă și iei decizia.  

Cert este că, și vă asigur că atât eu cât și colegii din aparatul executiv, suntem la 
dispoziția dumneavoastră pentru orice nelămurire pe orice subiect.  

Referitor la ADI-uri, am transmis colegilor primari din județul Timiș, indiferent de 
culoarea lor politică, faptul că dacă nu reușesc să ajungă la zi, până la finalul lunii martie, cu 
cotizațiile către toate ADI-urile și către ADID, atunci fie vor ieși din acele asocieri, fie ori 
consiliul județean nu va mai repartiza nimic către localitățile respective. Nu poți să ai datorii 
către de consiliul județean, pe de o parte, și pe de altă parte să încasezi sute de mii de lei pe 
an de la consiliul județean. Mi se pare o chestiune de bun simț. Ori ne despărțim și rămân în 
ADI toți cei care sunt serioși și doresc să contribuie, până la urmă,  nici măcar nu e o 
contribuție pentru că se întoarce în favoarea lor, iar cele mai mari contribuții le  plătește tot 
consiliul județean.  

Avem promisiuni că până la finalul lunii februarie, așa mi s-a spus, dar le mai dăm 
încă o  lună, respectiv finalul lunii martie, după ce au luat  banii din echilibrări vor plăti 
cotizațiile la zi. În caz contrar vă asigur că vom lua măsuri.  

În privința auditului și a modului în care se cheltuiesc banii sunt și eu într-o plină 
analiză prin audit asupra modului în care s-au cheltuit banii. Nu spun că s-a făcut într-u fel 
sau altul, nu am nici o conotație în ton, dar vreau să înțeleg ce continuăm și ce nu din ce s-a 
angajat în cheltuieli la ADI-uri sau la ADID. 

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
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Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat:  Mihoc Marcel,  Timiș Laurențiu-Grigore.  
 
 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 47/14.02.2025 privind 

aprobarea desființării serviciului social Apartamente de Tip Familial, aflat în Timișoara, 
str. Musicescu, Bl. 16, sc. D, ap. 10 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Apartamentul de Tip Familial este un apartament de 3 camere (6 locuri), însă din 

cauza spațiului mic al apartamentului, acesta nu poate îndeplini standardele minime 
obligatorii de calitate în vederea admiterii a 6 beneficiari, iar reducerea capacității serviciului 
ar determina o creștere semnificativă a costurilor salariale și operaționale per copil, făcând 
serviciul nesustenabil din punct de vedere financiar. Această situație ar putea duce la 
alocarea ineficientă a resurselor și la dificultăți în menținerea calității serviciilor oferite.   

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius. 
 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 48/14.02.2025 privind 

aprobarea desființării serviciului social - Casa de tip familial “Maria” cu sediul în  
comuna Uivar, localitatea Sânmartinu Maghiar, județul Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
În cadrul procesului de implementare a acestui proiect, nu au fost identificate resurse 

financiare suficiente pentru amenajarea și adaptarea spațiilor, astfel încât să îndeplinească 
cerințele standardelor minime obligatorii și legislația în vigoare. Aceste lucrări de adaptare 
fiind esențiale și pentru obținerea autorizațiilor, avizelor și licenței de funcționare.   

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu 
Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, 
Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 49/14.02.2025 privind 

modificarea capacității Centrului de Zi de Recuperare pentru Copiii cu Dizabilități din 
cadrul Complexului de Servicii „A” pentru Copiii cu Dizabilități Lugoj 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând seama și de Raportul de evaluare în teren nr. 13/4125/30.01.2025 al Agenției 

Județene pentru Plăți și Inspecție Socială Timiș, e-mail-ul Autorității Naționale pentru 
Protecția Drepturilor Copilului și Adopție, înregistrat la Direcția Generală de Asistență și 
Protecția Copilului Timiș sub nr. 17.815/07.02.2025, prin care se solicită efectuarea unor 
modificări privind serviciul social.   

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin. 
 
 
Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 50/17.02.2025 privind 

aprobarea dării în folosință gratuită a unui bun mobil aflat în domeniul privat al 
Județului Timiș, către  Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând cont de lipsa de spațiu pentru amenajarea cabinetului, Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș solicită darea in folosință gratuită a unui 
container cu destinație de birouri absolut necesar pentru  înființarea și funcționarea centrului 
stomatologic.   
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Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu. 

 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ). 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, 
Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Popescu Marin, Degianski Alexander. 
 

 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 51/17.02.2025 privind 

aprobarea dării în folosință gratuită a unui bun mobil aflat în domeniul privat al 
Județului Timiș către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă - Canal Timiș   

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând  cont de adresa cu nr.3478/05.02.2025 a Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară Apă - Canal Timiș, prin care se solicită pentru buna desfăsurare a 
activităților specifice darea in folosință gratuită a unui autoturism, 

Urmare a celor prezentate anterior, propunem darea în folosință gratuită a bunului 
mobil înregistrat cu nr de inventar 403020006  și valoare de inventar 79997,71 lei, către 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă - Canal Timiș.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
La acest proiect eu mă abțin. Dacă votez sunt incompatibil. Mulțumesc.  
 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
La acest proiect nici eu nu votez.  
 
Domnul consilier județean Andrei Cotețiu 
Nici eu nu voi vota acest proiect.  
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Înțeleg că nu vă exprimați votul. Se consemnează în procesul verbal.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții,  supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-
Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Bitea Nicolae-Florin, Cotețiu Andrei, Mihoc Marcel.   
 
 
Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 52/17.02.2025 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 170/30.08.2017 privind aprobarea 
dării în folosință gratuită a unor imobile din Pavilionul Administrativ al Parcului 
Industrial și Tehnologic Timișoara - proprietate privată a Județului Timiș, precum și a 
unor bunuri mobile, către Direcția Generală Regională a Finanțelor Publice Timișoara - 
Direcția Regională Vamală Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ținând cont de situaţia de fapt, și anume: 
adresa nr. 700/30.01.2025, înregistrată la Consiliul Județean Timiș cu nr. 

2748/31.01.2025, prin care Autoritatea Vamală Română, prin Direcția Regională Vamală 
Timișoara și-a exprimat intenția de a renunța la spațiul de birou nr. 8, în suprafață de 21 mp, 
situat la parterul Pavilionului Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, 
înscris în Cartea funciară nr. 415644, nr. cad. 415644-C2, situat în Calea Torontalului, km 6, 
județul Timiș, 

-în imobilul cu nr. cad. 415644-C2 înregistrat cu nr. de inventar 106040229, mai multe 
spații au fost închiriate și date în folosință gratuită, a fost necesară înregistrarea distinctă în 
evidența faptică și valorică a spațiilor ocupate de către Autoritatea Vamală Română, prin 
Direcția Regională Vamală Timișoara, prin alocarea unui număr de inventar nou respectiv nr. 
106040252, 

- adresa nr. 91/11.02.2025, înregistrată la Consiliul Județean Timiș cu nr. 
4394/11.02.2025, Societatea Prometer M&G S.R.L., ne-a înaintat documentația topo-
cadastrală: “Releveu pentru construcția Clădire (Pavilion administrativ), P+1E, nr. niveluri 2, 
nr. cad. 415644-C2, înscrisă în CF nr. 415644, Timișoara, Calea Torontalului, km 6, jud. 
Timiș”, întocmită în baza Notei de comandă nr. 2052/27.01.2025 de către Serviciul de 
gestionare a patrimoniului. Conform documentației topo-cadastrale, rezultă faptul că, spațiile 
ocupate de către Autoritatea Vamală Română, prin Direcția Regională Vamală Timișoara, au 
suprafața totală de 430,6 mp.   

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
 
 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu 
Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, 
Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 28/30.01.2025 privind 

aderarea Județului Timiș la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Transport 
Județean TRANSTIMIȘ 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Ca urmare a realizării prezentului studiu de fundamentare având ca scop analiza 

cadrului juridic și instituțional privind participarea U.A.T. Județul Timiș la strategia de 
dezvoltare a unei asociații de dezvoltare intercomunitară referitor la sistemul de transport 
multimodal, multioperator și multipolar public județean de persoane prin curse regulate în 
aria de competență teritorială a U.A.T. Județul Timiș și ținând cont de analiza de ansamblu a 
situației existente a rețelei de transport la nivelul U.A.T. Județul Timiș și a capacității tehnice 
și economice a operatorilor de transport rutier care efectuează în prezent serviciul de 
transport public județean de persoane în regim comercial, în mod nelegal și a constrângerilor 
legislative prevăzute de Regulamentul (CE) nr. 1370/2007 al Parlamentului European și al 
Consiliului din 23 octombrie 2007 privind serviciile publice de transport feroviar și rutier de 
călători cu modificările și completările ulterioare, Ordonanței de urgență nr 57/2019 codul 
administrativ cu modificările și completările ulterioare, Legea serviciilor comunitare de utilități 
publice nr. 51/2006, republicată, cu modificările și completările ulterioare, Legea 92/2007 cu 
modificările și completările ulterioare, Ordonanța de guvern 26/2000 asociații și fundații, 
Hotărârea nr. 855 din 13 august 2008 pentru aprobarea statutului-cadru al asociațiilor de 
dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile comunitare de utilități publice, a 
analizei SWOT, respectiv a analizei comparative între înființarea unei asociații de dezvoltare 
intercomunitară, sau aderarea U.A.T. Județul Timiș la o asociație de dezvoltare 
intercomunitară existentă, studiul de fundamentare este adecvat scopului urmărit pentru 
aderarea la o asociație de dezvoltare intercomunitară existentă, soluția fiind una fezabilă. 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
 Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF); 
 Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului ( 

URBAM ); 
 Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice,tineret şi sport (EDUX); 
 Comisia pentru sănătate și protecție socială ( ASAN); 
 Comisia pentru administrație publică locală ( CAPL); 
 Comisia pentru relații şi cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu 

de afaceri (COREX); 
 Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism ( AGRIT); 
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Dacă sunt discuții? Dacă nu, voi face trei propuneri din partea consiliului județean 
pentru Consiliul director, respectiv domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu, domnul 
vicepreședinte Popoviciu Alin-Augustin-Florin și domnul consilier județean Marcel Mihoc.  

Totodată, îl rog pe domnul consilier județean Badiu Călin-Claudiu să nu își exercite 
dreptul la vot întrucât ar putea fi interpretat ca fiind un eventual conflict de interese.  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis, 30 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, 
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 1 vot 
împotrivă din partea domnului consilier județean Mihoc Marcel și o abținere din partea 
domnului consilier județean Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Badiu Călin-Claudiu, Hiticaș Marius. 
 
 
Punctul nr. 26 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 59/24.02.2025 privind 

aprobarea atribuirii directe de către Județul Timiș, în calitate de beneficiar, către 
SERVICE CONS PREST SRL, a unor activități specifice de întreținere drumuri județene 
și pistă pentru cicloturism 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Luând în considerare Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 132/11.05.2022 privind 

aprobarea direcțiilor principale de activitate, politicilor economice și comerciale ale societății 
SERVICE CONS PREST SRL pentru perioada 2022 – 2026, societate comercială având ca 
unic acționar Consiliul Județean Timiș, și obligația beneficiarului, Consiliul Județean Timiș, 
de a asigura prestarea activităților de întreținere drumuri județene pe care le are în 
administrare, conform atribuțiilor legale, de a asigura estetica rutieră pe zona verde aferentă 
tuturor drumurilor și podurilor județene pe care le are în administrare, inclusiv a zonelor 
aferente sensurilor giratorii, a plantării și a întreținerii puieților plantați recent, 

respectiv, având în vedere obligațiile Județului Timiș asumate prin Acordul de 
parteneriat nr. 27103/26.09.2022 încheiat cu Administrația Bazinală de Apă Banat (ABA 
Banat) și Asociația pentru Promovarea și Dezvoltarea Turismului în județul Timiș privind 
valorificarea comună a potențialului turistic transfrontalier al Pistei de cicloturism de-a lungul 
râului Bega în aval de Timișoara 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
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Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Hiticaș Marius. 
 
Punctul nr. 27 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 60/24.02.2025 privind 

aprobarea dizolvării și lichidării societății RUWATIM  SMDP S.R.L. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Motivat de pierderile înregistrate de societate în anii 2023 și 2024, care, conform 

raportului înaintat de administratorul societății prin adresa nr.04/20.02.2025, înregistrată la 
Registratura Consiliului Județean Timiș cu nr. R5137/20.02.2025, au fost de 30.736 lei, 
respectiv 32.919 lei, fără a exista posibilitatea ca în viitorul apropiat situația economico-
financiară să se îmbunătățească 

Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel,  Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Hiticaș Marius. 
 
 
Punctul nr. 28 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 61/24.02.2025 privind 

validarea Autorității Teritoriale de Ordine Publică Timiș 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Motivat de începerea noului mandat al Consiliului Județean Timiș (2024-2028) 
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre și atrag atenția 

colegilor care sunt membri în ATOP să nu își exercite votul pe acest proiect de hotărâre. 
Deci, membri ATOP nu votați.  

Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu: 
- 26 voturi ”pentru”; 
-   9  nu au votat 

                                    
 

Punctul nr. 29 al ordinii de zi – Întrebări, interpelări, informări 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 

  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 
1. Raport anual al Comitetului de analiză a problemelor persoanelor cu handicap; 
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2. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 

  Dacă sunt întrebări, interpelări sau informări?   
  Dacă sunt colegi care doresc să ia cuvântul? 
 
  Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
  Domnule președinte, pentru că am simțit, așa puțin din spiritul Dragobetelui, din 
discuțiile anterioare, mai ales din cele ale domnului Mihoc, aș vrea în numele meu,   al 
colegei mele, doamna  Dugulescu și  am convingerea că sunt și în asentimentul tuturor 
colegelor noastre atunci când vă adresez mulțumiri pentru mărțișorul oferit. E foarte frumos și 
apreciem gestul dumneavoastră.  
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Și noi, le dorim o  primăvară frumoasă tuturor colegelor noastre și tuturor doamnelor.  
 
  Domnul consilier județean Marin Popescu  
  Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră aș avea două intervenții la acest 
punct. Una este legată de o investiție făcută de consiliului județean și finalizată în urmă cu 2 
ani. Este vorba de pista de biciclete care pornește de la Giarmata – Cerneteaz și ajunge 
până la  Autostradă. 
  Am câteva poze și o să vi le transmit și dumneavoastră pentru că aș vrea să vedem 
perspectiva infrastructurii în sensul în care cele 4 benzi sunt cumva ridicate față de pista de 
biciclete. Nu există nici un drenaj vis-a-vis de cele 4 benzi față de pista de biciclete și lipsa 
acestora duce, cu siguranță, în urma intemperiilor la distrugerea pistei dar și a infrastructurii 
de sub asfalt.  
  Vă trimit pozele să vedeți despre ce este vorba și nu știu dacă se mai poate executa 
garanția sau ceva de acest gen dar trebuie să vedem cum facem pentru că este păcat de 
investiție și e păcat să nu avem grijă de ea.  
  A doua intervenție este legată de o donație primită de Județul Timiș, respectiv 
Consiliul Județean Timiș, din partea domnului Dumitru Prunariu în urmă cu 3 ani, în anul 
2023, prin care domnia sa ne dădea o parte din proprietatea sa din satul Groși în ideea de a 
construi acolo un obiectiv pentru promovarea științelor pentru tineri și pentru copii.  
  Din acest motiv, aș vrea să știu dacă cineva din aparatul de specialitate ne poate 
spune dacă s-a făcut ceva până acum, dacă s-au făcut ceva demersuri în acest sens pentru 
că acea donație era doar pentru o perioadă de aproximativ 6 ani și e păcat să nu dăm curs 
acestui demers pozitiv al unuia dintre cei mai mari oameni ai României, cosmonautul Dumitru 
Prunariu.  
  Aș fi recunoscător dacă este cineva care poate să ne dea mai multe detalii cu privire 
la aceste detalii.  Mulțumesc! 
   
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
   În privința pistelor de biciclete analizăm și vom trimite echipe pentru a identifica 
problemele și  soluțiile pentru rezolvarea acestora.  
  În privința muzeului sau acelui centru de la Groși-Margina, înțeleg că există în lucru un 
proiect tehnic. Cred că la Muzeul Banatului s-a făcut contractarea, dar din punctul meu de 
vedere această investiție ar fi fost mult mai pretabilă dacă era mai aproape de oraș.  
  Acum este târziu. S-a aprobat donația. Terenul, din punctul meu de vedere, este 
impropriu. Este într-un unghi cu o casă care nu a putut fi cumpărată, proprietarul casei nu a 
vrut să o cedeze, este un teren vechi… cu alte cuvinte este o chestiune făcută să fie făcută.  
  În funcție de ce va reieși din acel proiect tehnic poate găsim o  variantă, dacă tot 
facem o investiție, să o facem util și eficient. Deci, vedem ce iese din proiectul tehnic și în 
funcție de bugetul pe anul viitor să o prindem și pe investiții.  
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  M-am uitat pe proiect, am discutat și cu proiectanții, este o chestie atipică. Curtea 
domnului Prunariu are o monumetrie interesantă și ocolește o casă. Nu mă mulțumește în 
mod deosebit, s-a preluat, lucrăm la proiectul tehnic și vedem cum putem adapta.  
 
 
  Domnul consilier județean Marin Popescu  
  Nu cred că trebuie să facem acolo o investiție extraordinar de mare. Vrem să facem o 
investiție a unui obiectiv în care să promovăm științele și nu trebuie să facem acolo locuri de 
cazare sau alte chestii legate de amploare foarte mare.  
  Apropo de această chestiune, să știți că dacă americanii ar fi avut un Traian Vuia și o 
comună Traian Vuia, cu siguranță făceau ”l’omebelico del mondo” din el. De aceea și noi ar 
trebui să ne gândim la această perspectivă. Nu depărtarea de oraș sau de zona urbană este 
o problemă pentru că distanța, în ziua de astăzi, nu mai este de mult o problemă. Interesul 
nostru este să susținem științele într-un context în care toată lumea se ferește de științe.  
  Aceasta este perspectiva pe care o văd și aș vrea să vă gândiți că pot fi parte a 
soluției, în sensul în care mă pot întâlni cu colegii care lucrează la proiectul tehnic, pentru că, 
așa cum am mai spus, nu trebuie să facem rachete acolo ci lucruri care sunt la îndemâna 
noastră. Ne dorim să fie un punct pe care copiii să-l viziteze, să afle câte ceva despre lumea 
în care trăim sau despre cosmos. Ca să afle lucruri mărunte nu trebuie să facem lucruri mari 
ci lucruri pe măsura experiențelor de viață.   
   
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Nu vreau să intru într-o polemică cu dumneavoastră, dar să știți că în această 
administrație nu vom face lucruri doar de dragul de a le face. Aproape sau departe de oraș, 
dacă vrem să facem ”l’omebelico del mondo” trebuie să fie o investiție serioasă.  
  Dacă vrem să le facem doar de dragul de a le face și să ducem copiii 80-100 km până 
la Margina ca să vadă o curte învecinată cu o casă care cade peste muzeul acesta, iertați-
mă dar nu sunt partener la acest lucru. 
  Eu vă propun să facem altceva decât discuții de dragul discuțiilor făcute în spațiul 
public și să ne reproșăm  unii altora, nu știu ce, și anume să găsim o soluție plecând de la 
premisa că ceea ce facem ca investiție în județul Timiș, oriunde am face, trebuie să fie 
investiție de anvergură și de calitate, nu ce ne este la îndemână. Trebuie să găsim soluții și  
finanțări, astfel încât, acolo unde facem o investiție să fie făcută o investiție serioasă.  
  Nu vrea nimeni locuri de cazare, nu știu de unde ați scos aceste informații, nu a vorbit 
nimeni de locuri de cazare. Eu vorbesc de o investiție făcută astfel încât să aibă activitate și 
să se poată susține sau măcar să nu pierdem foarte mult.  
  Înțeleg, cultura, arta, știința trebuie să investim în ele dar haideți să o facem eficient.  
  Dacă mai aveți ceva de adăugat? 
 
  Domnul vicepreședinte Alin-Augustin-Florin Popoviciu 
  Aș vrea doar să fac eu o completare și să vă spun  că domnul Prunariu a fost aici, l-
am întrebat cam ce înseamnă investiția și ne-a spus că investiția trece de 26 milioane de 
euro la o primă estimare. Asta ca să înțelegi despre este vorba.   
  Domnia sa nu vrea să facem acolo doar ceva ci dorește să facem mult mai mult.  
Problema este de bani. Când discutăm, la o primă estimare,  de 26 milioane de euro sunt 
bani pe care nu-i avem, decât să-i promitem ceva mai bine am preferat să facem un proiect 
tehnic să vedem ce înseamnă ca investiție. Referitor la acea cupolă imensă pe care domnul 
Prunariu și-o dorește acolo este o investiție foarte costisitoare și, tocmai de aceea, dacă e să 
facem așa ceva, e bine de făcut, dar nu acolo unde are terenul.  
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  În concluzie, haideți să ne punem cu toții mintea la contribuție, să identificăm soluții și 
zone perfecte, dacă se poate, pentru a face investițiile.  
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  Îmi pare rău să vă spun, dar avem Muzeul Satului Bănățean, o locație cu un potențial 
extraordinar, în oraș sau la marginea orașului, lângă Pădurea Verde sau în mijlocul Pădurii 
Verzi, dacă doriți, unde suntem mândri cu cele 16 căsuțe pe care le avem acolo, dar după ce 
le vizitezi prima dată nu îți vine să mai mergi a doua oară.  
  Sunt acolo suprafețe de teren în care se pot face investiții și se pot atrage oameni din 
toată Europa și din tot județul. 26 milioane de euro la Groși, dacă am avea bani de toate, cu 
siguranță că le-am face pe toate, dar atunci când ai parte doar pentru o parte din ele trebuie 
să prioritizezi.  
  Hai să ne punem cu toții la masă, să venim cu  idei și soluții, să găsim cele mai bune 
formule, în parteneriat cu Primăria Timișoara, dacă se poate, pentru că fiind în zona 
Timișoarei sau în zona limitrofă a Timișoarei este obligatoriu să colaborăm, altfel vom avea 
alte probleme, iar în final să găsim investițiile cele mai de anvergură. Asta este ce vă 
propunem. Nu are sens să avem o polemică în acest sens și să nu plecăm de la premisa că 
ce s-a făcut, s-a făcut bine sau că terenul, în dacă acel unghi unghiul este perfect.  
  Haideți să ne punem la masă să vedem cum putem dezvolta etapizat să obținem  
chiar și la Groși. Trebuie să ne gândim și la ce avem aici mai aproape unde este concentrată 
populația și nu facem, aproape, nimic.  
  Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
  Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
  Întrebarea era legată, strict, de stadiul proiectul bugetului județului Timiș. Puteți să ne 
spuneți în ce stadiu sunteți cu proiectul bugetului județului raportat la faptul că avem deja 
aprobat bugetul la nivel național. Nu am primit încă un astfel de proiect și ne apropriem încet 
de termenul limită pentru aprobarea județului. Puteți să ne dați câteva detalii pe acest 
subiect? 
   
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Probabil că astăzi sau cel târziu mâine finalizăm discuția finală apoi îl veți primi și 
dumneavoastră, după care îl  urcăm pe transparență decizională. Domnul director Marcu 
spune că vom reuși să-l transmitem săptămâna aceasta.  
 
  Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
  Preconizați o ședință extraordinară în perioada imediat următoare pentru aprobarea 
acestuia sau intrăm în ședința ordinară a plenului de luna viitoare?  
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Nu neapărat. Sunt termenele care trebuie respectate.  
 
  Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
  Deci, probabil intrăm în ședința ordinară a plenului de luna viitoare cu acest proiect? 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  În acest moment nu avem o decizie clară. Dacă va fi nevoie vom face și o ședință 
extraordinară.  Noi îl trimitem, vă uitați pe el, eventual faceți propuneri, îl punem în 
transparență, discutăm pe ce se poate îmbunătății și apoi decidem  când îl aprobăm.  
 
  Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
  Există niște linii principale pe anumite modificări în acest proiect de buget? 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Sunt câteva, dar dați-mi voie să facem o discuție separată cu grupurile politice pe 
această temă.  
 



32 
 

  Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
  Vă mulțumesc frumos.  
 
  Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
  Domnule președinte, întrebarea mea este către Direcția de drumuri și transport și aș 
vrea să știu dacă un cetățean care sesizează o problemă pe drumurile județene, mă refer 
aici la o groapă sau un parapet rupt mai ales că intrăm în primăvară și problemele acestea 
sunt tot mai frecvente, are un număr de telefon la care ar putea să le raporteze. 
  Avem un număr de telefon la care răspunde cineva, o secțiune pe site consiliului 
județean sau poate chiar o aplicație? Dacă nu există, vă rog să luăm în considerare crearea 
unor asemenea mijloace, dacă este posibil. 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Este o idee bună. Discutăm cu colegii de la direcția de drumuri să vedem ce putem 
face, dar în acest moment există un număr de telefon și adresă de e-mail.  
 
  Domnul consilier județean Ciprian Bogdan 
  Ideea era să dezvoltăm mai multe metode cum ar fi o aplicație  prin care poate să 
încarce pe site-ul consiliului județean o poză sau o locație. Cu alte cuvinte să intrăm în era 
tehnologiei. Mulțumesc. 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Bun, acum nu trebuie să intrăm în era tehnologiei cu toate. Suntem în discuții 
avansate și elaborate cu niște experți, cu care a lucrat și Primăria Municipiului Timișoara și 
alte structuri, să încercăm să eficientizăm și să vitalizăm întreg județul Timiș. Foarte probabil, 
în următoarea perioadă vom propune constituirea unui ADI la care să adere și localitățile din 
județul Timiș, cu o sumă pe care și-o pot permite, astfel încât, la un moment dat să nu mai 
plimbăm hârtii de la Pietroasa la Timișoara cu mașina, în fiecare săptămână, chiar și de două 
sau trei ori, când  se poate face acest lucru foarte simplu cu un clic și o semnătură 
electronică. 
  E o chestiune care va costa mult timp și bani dar va trebui făcută digitalizarea 
întregului județ, întregului aparat, întregului sistem bugetar și interconectarea cu celelalte 
structuri. Măcar să ne facem noi treaba împreună cu cele 99 localități din județul Timiș apoi 
va fi ușor să adere și alții.  
 
  Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
  Domnule președinte, vorbeați mai devreme, despre faptul că trebuie să identificăm 
idei bune pentru tot ce înseamnă dezvoltarea vizibilității obiectivelor turistice din județul 
Timiș.  
  În acest sens, aș dori să vin în fața dumneavoastră, domnule președinte și stimați 
colegi consilieri județeni, cu o propunere în ceea ce privește eficientizarea accesului către un 
obiectiv foarte important din punct de vedere turistic al acestui județ. Și mă raportez la 
Peșterea de la Românești.  
  Știm foarte bine faptul că, încă din anul 1984, în fiecare an, în luna octombrie, se 
întâmplă un eveniment deosebit, respectiv concertul de muzică clasică.  
  Există un drum de acces până la platoul care ajunge până la aleea pietonală cu o 
lungime de 3,7 km. În acest moment, administrația locală de la Tomești, a asfaltat 
aproximativ 1 km raportat la acest drum. Deci, există o diferență de aproximativ 2,7 km 
neasfaltați.  
  Totodată, pentru cei care, bănuiesc și sunt convins că ați participat cel puțin o dată la 
evenimentul dedicat în cadrul acestei peșteri în luna octombrie a fiecărui an, mai există o 
alee pietonală de aproximativ 400 m. Această alee, din păcate, nu prezintă condiții de 
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siguranță pentru tot ce înseamnă partea de vizitatori, turiști care traversează și merg pe 
această alee. 
  Având în vedere că este unul dintre cele mai importante obiective turistice din județul 
Timiș și că noi, județul Timiș, nu suntem un județ predominant turistic, însă ar trebui să 
eficientizăm și să punem în valoare mai mult obiectivele pe care le avem din punct de vedere 
turistic, vă propun să identificăm o soluție de parteneriat. 
   Nu vă ascund faptul că am avut o discuție cu actuala administrație din comuna 
Tomești în acest sens și este dispusă să identificăm acest parteneriat între Consiliul 
Județean Timiș și Primăria Comunei Tomești, de a finaliza asfaltarea acestui drum. Chiar și 
dumneavoastră, din ceea ce am urmărit de-a lungul timpului,  ați participat la evenimentele 
de muzică clasică organizate în Peșterea de la Românești. 
  Deci, aș dori să asfaltăm această diferență de drum care nu este asfaltată în acest 
moment și, totodată, să pavăm acea alee de aproximativ 400 m., să montăm și balustradă de 
protecție pentru cei care merg să viziteze Peșterea de la Românești, și să implicăm ADI 
Promovarea județului Timiș să putem promova evenimentele din cadrul acestei peșteri care 
are o capacitate de aproximativ 2500 persoane (plus /minus… nu știu exact care este 
capacitatea exactă dar din câte știu este de aproximativ 2000-2500 persoane). 
  Acesta este un obiectiv  care merită vizitat nu doar de timișoreni, de timișeni ci și de 
alți cetățeni din Regiunea de Vest, cel puțin, iar noi, județul Timiș, să scoatem în evidență 
această peșteră.  
  Cred că toată lumea cunoaște calitățile pe care le are peștera și nu vreau să intru în 
detaliu dar pot să spun că ea a fost descoperită prin anii 1800, are o acustică extraordinară 
dar și multe alte calități pentru care merită vizitată. 
  Din acest motiv, vă rog domnule președinte să vă înclinați atenția și interesul către 
acest obiectiv turistic al județului Timiș și să începem cu pași mici, care nu sunt extrem de 
costisitori pentru noi ca și consiliul județean, de a crea o infrastructură cât de cât normală și 
optimă pentru toți cei care doresc să ajungă să viziteze această peșteră. De asemenea, 
doresc să susținem și să creăm evenimente noi la acest obiectiv turistic. Vă mulțumesc.  
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Noi suntem deschiși la o discuție cu administrația și chiar am purtat o discuție în acest 
sens. Știm, la un moment dat, nu își doresc asfaltarea până în buza peșterii. Deci, poate 
găsim o formulă să nu pavăm și peștera atunci când reabilităm pe acolo sau facem nu știu ce 
investiții. Una peste alta, ne dorim să avem o discuție cu primăria, cu oamenii de cultură 
pentru că ei știu cel mai bine ce trebuie făcut acolo   și luăm decizii. Nu cred că est o 
problemă așa cum nici investiția în sine nu este ceva ce nu poate fi susținut.  
  Da, particip la evenimentele de acolo, are și un soi de autenticitate faptul că mergi pe 
jos un kilometru până la ea și accesul nu este foarte facil. Trebuie să ne gândim bine dacă o 
telegondolă nu ar strica povestea peșterii.  
  Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
  Domnul vicepreședinte Alin-Augustin-Florin Popoviciu 
  Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră aș dori să fac o completare.  
  Există o asociație, Asociația Verde de Banat, cu care deja s-au purtat discuții și chiar 
au venit cu o primă  propunere în urma solicitării de a face o propunere de amenajare a 
traseelor turistice din zonă. Cel care are această asociație cunoaște foarte bine zona. Au 
venit cu o primă propunere în care primele două trasee turistice, cele mai importante, să fie 
amenajate cu bănci, cu foișoare și chiar cu tăblițe pe care să fie notate tot ce este important 
de văzut.  
  În acest sens,  este prinsă și partea din jurul acestei peșteri. Deci, este clar că se va 
întâmpla ceva acolo în cel mai scurt timp.  
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  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  La începutul intervenției dumneavoastră nu mi-am dat seama dacă susțineți sau 
contraziceți intervenția domnului consilier județean Nicolae Bitea dar pare că există o 
coerență în ceea ce spuneți.  
  Dacă mai sunt și alte intervenții? 
 
  Domnul consilier județean Laurențiu-Grigore Timiș 
  Domnule președinte, doamnelor și domnilor consilier județeni, în mandatul trecut am 
fost în Consiliul de Administrație al Centrului Școlar pentru Incluziune de la Recaș și Consiliul 
Județean Timiș a făcut investiți în acel imobil și nu numai.  
  Ceea ce vreau să vă spun este că ieri a avut loc ”inaugurarea” unui spațiu de joacă 
pentru copii și elevi și a unui spațiu pentru consiliere spirituală și momente de reculegere. 
Școala, actualmente, oferă la atâtea sute de copii un spațiu prielnic pentru a învăța, ținând 
cont de faptul că sunt copii și elevi cu nevoi speciale.  
  Mai mult decât atât,  ieri a fost și un moment de a sărbătorii primirea acreditării 
Erasmus a Școlii Constantin Păunescu împreună cu Inspectoratul Școlar Județean Timiș.   
  Deci, iată că sunt investiții pe care consiliul județean le-a făcut și calitatea vieții este 
îmbunătățită și cred că, în continuare, consiliul județean se va apleca spre acele categorii de 
oameni pentru a veni în sprijinul lor și pentru a le îmbunătăți calitatea vieții prin toate 
mijloacele posibile. Să fiți iubiți cu toții! 
 
  Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
  Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă mulțumesc pentru participare.  
  Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Timiș. 
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